

hooman, cheers!

保誠請你飲番杯
get a drink on prudential

8月5至20日期間
週末限定

Exclusive on every weekend
from 5 to 20 August



#LoveFurYou

3個簡單步驟換領免費飲品：

1. 帶主子到Hooman by the Sea @ 西九文化區拍照打卡
2. 在IG Story/Post tag **@prudential.hongkong** 和 **@hooman.cafe**
3. 向店員出示畫面即可換領

3 simple steps to get a free drink:

1. Take a photo with your pet at Hooman by the Sea @ West Kowloon Cultural District
2. Post an Instagram Story/Post and tag **@prudential.hongkong** and **@hooman.cafe**
3. Show the screen to the staff for redemption

每日限量**50杯**，先到先得，送完即止！
Limited to **50 free drinks** per day. First come, first served!

保誠更守護您的主子和安樂窩！

凡於8月5至20日期間到The Hooman Group旗下餐廳消費，
即送您**保誠精選「寵愛寶」**及**保誠精選「家居寶」**
首年保費85折優惠券各一張！

Prudential also safeguards your furry kid and your sweet home!
From 5 to 20 August, spend at any restaurant under The Hooman Group
and get a **15% first-year premium discount coupon** each
for **PRUChoice Furkid Care** and **PRUChoice Home!**



「Hooman, Cheers!」推廣活動條款及細則

- 1) 此推廣活動（「推廣活動」）由保誠財險有限公司（「保誠」）聯乘 The Hooman Group 提供。推廣活動日期由 2023 年 8 月 5 日至 2023 年 8 月 20 日，包括首尾兩天（「推廣期」）。
- 2) 參加者符合以下條件可享以下優惠：
 - a) 免費飲品乙杯（「免費飲品優惠」）：
 - i) 於推廣期內的週末（即 8 月 5-6 日、12-13 日及 19-20 日）攜帶其寵物到 Hooman by the Sea（西九文化區），於 Instagram 限時動態或帖文發布照片，並追蹤和標記 @prudential.hongkong 及 @hooman.cafe，即可免費獲得飲品乙杯。
 - ii) 免費飲品優惠只適用於 Hooman Sunrise、Americano、Latte、Cappuccino、Blue Lemonade、Honey Lime Black Tea 及 Mint Cool Green Tea。
 - iii) 每日免費飲品優惠名額共 50 杯，先到先得，送完即止。
 - iv) 推廣期內，每位參加者只可獲得 1 次免費飲品優惠。
 - v) 參加者必須完成上述步驟，方可取得免費飲品。如未能完成上述步驟，保誠及 The Hooman Group 有權取消其獲得免費飲品優惠的資格。
 - vi) 保誠並非免費飲品之供應商。保誠對免費飲品之質量或合適性不作任何形式的保證。對於使用免費飲品引起或相關的任何事宜，保誠恕不負責。
 - b) 保誠精選「寵愛寶」及保誠精選「家居寶」首年保費 85 折優惠券（「保費優惠券」）：
 - i) 於推廣期內，到 The Hooman Group 旗下餐廳消費任何金額，即可獲得保誠精選「寵愛寶」及保誠精選「家居寶」首年保費 85 折優惠券各一張，有效期由 2023 年 8 月 5 日至 2023 年 10 月 31 日，包括首尾兩天。
 - ii) 保費優惠券名額共 2,400 個，先到先得，送完即止。
 - iii) 保費優惠券受相關條款及細則約束，詳情請參閱保費優惠券上的條款及細則。
- 3) 在任何情況下，本推廣活動不得更換、退回、兌換現金或其他獎品。
- 4) 參加者參與本推廣活動，即表示同意接受本推廣活動的所有條款及細則。
- 5) 保誠保留更改以上條款及細則的權利而毋須預先通知。如對本推廣活動有任何爭議，將以保誠的決定為準。
- 6) 倘若中文內容與英文內容有不一致之處，一切條款及細則以英文版為準。



Terms and Conditions of “Hooman, Cheers!” Promotion

1. This promotion (“Promotion”) is offered by Prudential General Insurance Hong Kong Limited (“Prudential”) in joint with The Hooman Group. The promotion period is from 5 August 2023 to 20 August 2023, both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. Participants who meet the following criteria can enjoy the following offers:
 - a) One free drink (“Free Drink Offer”):**
 - i) During the weekends within the Promotion Period (i.e., 5-6, 12-13 and 19-20 August), take a photo with your pet at Hooman by the Sea (West Kowloon Cultural District), upload it to Instagram story or post, follow and tag @prudential.hongkong and @hooman.cafe to get a free drink.
 - ii) The Free Drink Offer is applicable to Hooman Sunrise, Americano, Latte, Cappuccino, Blue Lemonade, Honey Lime Black Tea and Mint Cool Green Tea only.
 - iii) The Free Drink Offer is limited to 50 quotas each day, on a first-come-first-served basis, while stocks last.
 - iv) Each participant can only enjoy the Free Drink Offer once during the Promotion Period.
 - v) Participants must complete the above steps in order to get the free drink. If the above steps are not completed, Prudential and The Hooman Group reserve the right to cancel the participant’s entitlement for the Free Drink Offer.
 - vi) Prudential is not the supplier of the free drinks. Prudential makes no guarantee of any kind regarding the quality or suitability of the free drink. Prudential shall not be reliable for any matters arising from or in connection with the use of the free drink.
 - b) PRUChoice Furkid Care and PRUChoice Home 15% first-year premium discount coupon (“the Coupon”):**
 - i) During the Promotion Period, participants who make any spending at any restaurants under The Hooman Group can receive one 15% first-year premium discount coupon each for PRUChoice Furkid Care and PRUChoice Home, valid from 5 August 2023 to 31 October 2023, both dates inclusive.
 - ii) The Coupon is limited to 2,400 quotas, on a first-come-first-served basis, while stocks last.
 - iii) The Coupon is subject to the relevant terms and conditions. For details, please refer to the terms and conditions printed on the Coupon.
3. Under any circumstances, this Promotion cannot be exchanged, returned, redeemed for cash or other prizes.
4. By participating in this Promotion, participants agree to accept all the terms and conditions of this Promotion.
5. Prudential reserves the right to amend the terms and conditions of this Promotion without prior Notice. In case of dispute, Prudential’s decision is final and conclusive.
6. In the event of any inconsistency between versions of all terms and conditions, the English version shall prevail.